
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 22. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 14
Forslag til lov om indkvartering af ansatte.
Af beskæftigelsesministeren (Ane Halsboe-Jørgensen)

Spørgsmål 2
Vil ministeren give tilsagn om at følge udviklingen og foretage en evaluering af, om loven 
kommer til at virke i henhold til de politiske intentioner, når loven har virket i f.eks. 1 år, 
og i evalueringen specifikt redegøre for, hvordan bestemmelsen i lovens § 3, stk. 1, nr. 
2, om, at der ikke må indkvarteres mere end to personer pr. beboelsesrum, men at der 
dog kan bo flere end to personer pr. beboelsesrum, hvis boligen er af en sådan størrelse, 
at der er et areal på 20m2 eller mere pr. person efter husstandsforøgelsen, efterleves og 
fungerer i praksis?
Og vil ministeren tillige i evalueringen lade indgå en vurdering af, om der med inspiration 
i bl.a. de norske regler, kan være grundlag for en yderligere skærpelse af kravene til max. 
antal beboere pr. beboelsesrum?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Victoria Velasquez (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Victoria.Velasquez@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Thomas Skriver Jensen
formand
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